
 
 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava – Petržalka dňa 28. februára 2023 

 

 
Prítomní: P. Lošonský (predseda komisie), G. Fulová, I. Halmo, A. Kalina, M. Berta, S. 

Horínek 
 

Tajomník: D. Pavlík (referát komunikácie) 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 

Koniec rokovania: 17:00 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 
 

Tajomník komisie Dávid Pavlík privítal prítomných hostí, členov a členku komisie na 

treťom zasadnutí komisie v tomto volebnom období. Privítal dvojicu nových 

neposlancov. Nasledovalo hlasovanie o schválení programu uvedeného v pozvánke: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií 

pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / 

Erika Benkovičová (Kancelária zástupkýň starostu) 

3. Rokovací poriadok komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka / Alžbeta Neuschlová (Referát organizačných vecí) 

4. Návrh zámeru spolufinancovania revitalizácie športovej plochy na 

Starhradskej ul. / Iveta Jančoková (1. zástupkyňa starostu) 

5. Návrh na schválenie dotácie pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. za 

účelom pokrytia zvýšených cien energií / Matúš Súlovec (konateľ Petržalskej 

plavárne) 

6. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly 

Prokofievova / Dávid Pavlík (referát komunikácie) 

7. Voľba neposlanca/neposlankyne z radov verejnosti 

8. Rôzne 

HLASOVANIE: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0 
 



Pôvodný program bol schválený. 

 

Na základe žiadosti konateľa Petržalskej plavárne Matúša Súlovca sa následne hlasovalo 

o presune pôvodného bodu č. 5 (Návrh na schválenie dotácie pre Športové zariadenia 

Petržalky, s. r. o. za účelom pokrytia zvýšených cien energií) na pozíciu č. 2. 

 

Po zmene by teda program vyzeral nasledovne: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Návrh na schválenie dotácie pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. za 

účelom pokrytia zvýšených cien energií / Matúš Súlovec (konateľ Petržalskej 

plavárne) 

3. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií 

pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / 

Erika Benkovičová (Kancelária zástupkýň starostu) 

4. Rokovací poriadok komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka / Alžbeta Neuschlová (Referát organizačných vecí) 

5. Návrh zámeru spolufinancovania revitalizácie športovej plochy na 

Starhradskej ul. / Iveta Jančoková (1. zástupkyňa starostu) 

6. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly 

Prokofievova / Dávid Pavlík (referát komunikácie) 

7. Voľba neposlanca/neposlankyne z radov verejnosti 

8. Rôzne 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0 
 

Finálny program bol schválený. 

 

2. Návrh na schválenie dotácie pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. za 

účelom pokrytia zvýšených cien energií / Matúš Súlovec (konateľ Petržalskej 

plavárne) 

 

Konateľ Súlovec v úvode vysvetlil dôvody prípravy materiálu. Ako je v ňom aj uvedené, ceny 

energií v roku 2023 výrazne narástli v súvislosti s agresiou Ruska proti Ukrajine. Aj napriek 

zavedeným optimalizáciám nákladov a zvýšenia návštevnosti plavárne nevie Petržalská 

plaváreň aktuálne zabezpečiť finančné pokrytie týchto zvýšených nákladov. 

 

Plaváreň podľa Súlovca už teraz pracuje na opatreniach, ktorými zníži dopad zvýšenia cien 

energií. Ide o úpravu cenníka, projekt na solárne kolektory a fotovoltické panely, ale tiež 

komunikáciu o využívaní kotolne v Petržalskej plavárni vo väčšej miere za účelom platiť 

dodávky plynu namiesto tepla.  



Keďže ani ohlásenie dotačnej schémy štátu nerieši danú situáciu dostatočne a prostriedky 

z nej by mohli byť poskytnuté až v druhej polovici roka 2023, Športové zariadenia Petržalky 

žiadajú o účelovú dotáciu v sume 107 322 €. 

 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča schváliť dotáciu vo výške 107 322 € za účelom pokrytia zvýšených 

cien energií za mesiace január až jún 2023. Športové zariadenia Petržalky sa zaväzujú, že 

pripísané finančné prostriedky budú využité výlučne na pokrytie zvýšených cien energií. V 

prípade získania dotácie od štátu, poskytnuté finančné prostriedky od Mestskej časti budú 

vrátené pomerne k dotácii od štátu. 

 

HLASOVANIE: 
ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Po schválení uznesenia nasledovali dodatočné otázky členov. Tajomník Pavlík informoval 

členov o zmene prevádzky tobogana počas prázdnin (najbližšie veľkonočné), rovnako tak 

o pripravovanej zmene cenníka. 

Poslanec Halmo sa informoval, akým spôsobom bude fungovať masérska miestnosť. 

Súlovec reagoval, že pôjde o vlastnú réžiu, pričom plaváreň už má zamestnanú masérku 

(spoločný úväzok s obsluhou sáun). Neposlanec Horínek predostrel pripomienku, že sa do 

miestnosti  umiestnenej na 1. poschodí s imobilitou nedostane, konateľ ho uistil, že 

Petržalská plaváreň je plne bezbariérová a k dispozícii je výťah.  

 

3. Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 7/2020 o poskytovaní dotácií pre 

veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / Erika 

Benkovičová (Kancelária zástupkýň starostu) 

Veľké športové kluby dostanú dotácie od MČ aj v roku 2023. Ich výšku určili hodnotenia 

štvorice poslancov a dvoch neposlancov v Komisii športu. Na základe ich hodnotení bola 

medzi 13 klubov v návrhu prerozdelená suma 196 782 €. 

Neposlanec Horínek avizoval nespokojnosť s pridelenými sumami, resp. ich logikou. 

Poukazoval na nízky počet petržalských detí v jednom z tenisových klubov, avšak vysoký 

počet peňazí pridelený na jedno dieťa, a to napr. v porovnaní so základňou hádzanárskeho 

klubu. Benkovičová i ďalší členovia komisie však poukazovali na pravidlá vzorca, ktorý je 

vo VZN, takto sú podľa nich jednoducho nastavené kritériá.   

Tajomník Pavlík sa informoval na koeficient jednotlivých športov, bol informovaný, že je 

pre jednotlivé športy tiež uvedený vo VZN. Poslanec Kalina sa informoval na to, ako je 

potvrdzované číslo v členskej základni klubov – ide o porovnávanie s potvrdeniami od 

jednotlivých zväzov.   

Neposlancovi Horínkovi bolo prisľúbené zaslanie výpočtovej tabuľky i vzorca, aby si 

výpočty ešte preveril. Benkovičová ho informovala, že výpočty boli kontrolované 



viacerými zamestnancami MiÚ Petržalka, avšak Horínkovi budú napriek tomu zaslané 

potrebné údaje tak, aby prepočet mohol vykonať ešte pred zasadnutiami Miestnej rady či 

zastupiteľstva. 

Mestská časť vyčleňuje na účely poskytovania dotácií z rozpočtu 1 % z podielu na dani z 

príjmov fyzických osôb za predchádzajúci kalendárny rok. Poslanec Kalina do budúcna 

vyjadril záujem navýšiť percento na 1,5.  

Členovia a členka komisie následne prešli k hlasovaniu. 

 

UZNESENIE: 

Členovia Komisie športu mestskej časti Bratislava-Petržalka odporúčajú Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka schváliť poskytnutie dotácií z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka pre: 

 

1. ŠPORTOVÁ ŠKOLA KARATE BRATISLAVA v sume 15 177,36 € 

2. FC Petržalka futbal a.s. v sume 33 972,33 € 

3. B.S.C. Bratislava v sume 19 585,03 € 

4. Klub modernej gymnastiky DANUBIA v sume 21 778,47 € 

5. ŠK Run For Fun v sume 16 979,24 € 

6. Slávia Gymnastické centrum v sume 19 772,15 € 

7. Karate klub Seiken v sume 2 563,80 € 

8. Športový klub polície BA v sume 16 144,13 € 

9. MŠK Iskra Petržalka v sume 19 612,75 € 

10. Hockey club Petržalka 2010, o.z. v sume 14 259,09 € 

11. ŠK JUVENTA Bratislava v sume 6 507,55 € 

12. TK Petržalka, o.z. v sume 6 330,83 € 

13. TOP TENIS, n.o. v sume 4 099,27 € 

 

HLASOVANIE: 
ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

4. Rokovací poriadok komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka / Alžbeta Neuschlová (Referát organizačných vecí) 

Neuschlová v úvode členov a členku komisie informovala, že dôvodov predkladania 

nového rokovacieho poriadku komisií je niekoľko. Ide predovšetkým o potrebu veci 

zjednotiť, a to s ohľadom na novoprijatý rokovací poriadok Miestneho zastupiteľstva.  

Návrh obsahuje aj rámcové náplne jednotlivých komisií, predošlá verzia poriadku ich 

neobsahovala, resp. v inej forme (naviazanie na agendy referátov). Okrem toho dorazili 

návrhy od Transparency International, ktoré boli zapracované – napr. doplniť ustanovenia 

týkajúce sa konfliktu záujmov (pridaný celý nový článok 5). Osobný záujem následne 

musia členovia komisie nahlásiť a o daných bodoch nehlasovať. Výraznou zmenou je aj 



povinnosť pre predsedov vytvárať správu o činnostiach komisie (raz ročne). Predseda 

komisie by mal vytvoriť materiál predkladaný ako infomateriál na Miestnom zastupiteľstve. 

Verejnosť si tak vie lepšie a efektívnejšie preveriť činnosť komisie. 

Diskusia prebehla aj o náplni komisie. Podľa Neuschlovej by sa Komisia športu mohla 

inšpirovať Komisiou kultúry a mládeže, ktorá má v náplni uvedenú aj komunikáciu 

s organizáciami, ktoré pôsobia v oblasti kultúry a práce s mládežou (v prípade športu by šlo 

o komunikáciu so Športovými zariadeniami Petržalka). 

Poslankyňa Fulová sa informovala, či boli náplne komisií prediskutované s danými 

oddeleniami a referátmi. Neuschlová reagovala, že náplne boli zasielané na preštudovanie 

tajomníkom, čo je s výnimkou Pavlíka (tajomník komisie športu) vždy tiež predstaviteľ 

príslušného referátu a agendy.  

Tajomník Pavlík sa informoval, ako rokovací poriadok zasiahne do formy konania komisií 

(prezenčne/ONLINE/hybridne). Finálny návrh by mal obsahovať možnosť ONLINE 

zasadnutia, rovnako tak hlasovania per rollam – právny referát však avizuje možné 

problémy. Mali by však byť detailnejšie zapracované. Veľký problém vidí Neuschlová 

v hybridnom zasadnutí, nepozná ho zákon a neexistuje preň ani právny základ.  

Členovia a členka komisie sa následne dohodli, že veta o komunikácii so ŠZP bude v rámci 

náplni pridaná.  

Neposlanec Horínek avizoval nespokojnosť s tým, aké zloženie majú komisie (podľa 

obvodov). Je názoru, že by mal byť v každej komisii zastúpený každý obvod. Bolo mu 

vysvetlené, že MiÚ Petržalka do návrhov členov komisie nezasahuje, návrhy na zloženie 

predkladajú poslanecké kluby, často najmä na základe odbornosti členov a členiek.  

Ďalšia diskusia prebehla o spôsobe hlasovania pri ONLINE zasadnutí – zdvíhanie ruky, 

prípadne využitie zdvihnutej ruky v aplikácii ZOOM. 

Neposlanec Berta vysvetlil spôsob hlasovania v OZ Kaspian (kde pôsobí) pri hybridnej 

forme zasadnutia (právnicky ošetrené). Tí, ktorí sa zasadnutia zúčastnili ONLINE mali 

zapnuté kamery a uvedené meno – využité boli screenshoty i doplnenie kompletnej 

komunikácie o jednotlivých bodoch, tiež chatu.  

Neposlanec Horínek sa informoval v súvislosti s článkom 3, bod 4 - rokovanie komisie je 

verejné. Po diskusii sa členovia a členka komisie zhodli, že verejnosť či kluby pred 

rokovaním v prípade záujmu o účasť na zasadnutí zvyčajne oslovujú tajomníka či predsedu, 

ktorí môžu bod zaradiť do programu, prípadne v prípade, že by prišli priamo na zasadnutie, 

sa môže jeho zaradenie odhlasovať/odmietnuť. 

Po dlhšej diskusii následne bolo pristúpené k hlasovaniu: 

 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča schváliť návrh Rokovacieho poriadku komisií Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

HLASOVANIE: 
ZA: 6 

PROTI: 0 



ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

5. Návrh zámeru spolufinancovania revitalizácie športovej plochy na Starhradskej ul. / 

Iveta Jančoková (1. zástupkyňa starostu) 

 

Hneď v úvode vicestarostka Jančoková uviedla, že ide o materiál, ktorý nebude predkladaný na 

zasadnutie Miestneho zastupiteľstva, ale len na zasadnutie Miestnej rady. Miestny úrad by rád 

poznal názor poslancov i neposlancov k takémuto zámeru.  

 

Jančoková členov a členku komisie informovala, že ponuka na takúto spoluprácu prišla od 

súkromnej ZŠ Félix ešte v roku 2022, vtedajšie vedenie však vec nechcelo riešiť tesne pred 

voľbami. Jančoková zhrnula, že škola má v Petržalke dva objekty – na Tematínskej 

a Krásnohorskej. Škola aktuálne v rámci svojho objektu nemá športovisko, aj preto by jej 

zástupcovia radi spolufinancovali športovisko v blízkosti škôl.  

 

Na Krásnohorskej i Tematínskej sú športoviská k dispozícii na obnovu. Zo strany školy Félix je 

návrh spolufinancovania 50:50, cieľom by bolo vybudovať multifunkčné ihrisko, to, či bude 

oplotené/neoplotené, rovnako tak časy využívania školou a verejnosťou by boli na dohode. 

Aktuálny návrh hovorí o čase využívania 8:30 – 17:30 v pracovné dni pre školu, po zvyšné časy 

by bolo k dispozícii pre verejnosť. Jančoková i členovia komisie sa zhodli, že koncový čas 17:30 

je pridlhý a sú za skrátenie, je to však na vzájomnej diskusii zúčastnených strán. 

 

Základná škola Félix má priestor na vybudovanie ihriska i v areáli školy, jeho vybudovanie by 

však znamenalo výlučné využívanie školou. V prípade revitalizácie nevyužitých plôch by mohla 

ťažiť aj verejnosť, ktorá si ich obnovu pýta a mohla by plochy tiež využívať.  

 

Jeden z pozemkov, na ktorých by športovisko mohlo byť, patrí medzi tzv. Feješove pozemky. 

Predseda Lošonský by do obnovy oboch plôch šiel aj s ohľadom na to, že do daných pozemkov 

sa nedá investovať iným spôsobom. 

 

Ako hovorí zámer, športovisko na Tematínskej ulici je postavené na parcele reg. „C“ č. 1473 o 

celkovej výmere cca 414m2, zapísanej na LV č. 1748, ktorej vlastníkom je Hlavné mesto SR 

Bratislava. MČ Bratislava-Petržalka, zhodou okolností aktuálne v danej lokalite pripravuje 

žiadosť o zverenie správy časti priľahlého pozemku: parcela reg. „C“ č. 1471 zapísaného taktiež 

na LV č. 1748 (v rozsahu ohraničenom basketbalovým ihriskom a VDI). Športovisko na 

Krásnohorskej ulici je situované na parcele reg. „C“ č. 2803, o celkovej výmere cca 729 m2, 

zapísaná na LV č. 6139. Vlastníkom  je Správa vzdelávacích budov, a. s., ktorá s navrhovaným 

postupom rekonštrukcie súhlasí. OZ Félix tiež ponúklo možnosť vystupovať v procese 

povoľovania stavby v pozícii stavebníka. Novozrekonštruované ihriská by potom mali byť v 

zmysle návrhu na spoluprácu v podielovom spoluvlastníctve školy a mestskej časti. 

 

Jančoková je za vzájomnú dohodu, nie je za spolupodielové vlastníctvo. Je otázne, či takáto 

forma spolupráce bude pre Félix zaujímavá – išli by do nájomného vzťahu na ihrisku, ktoré je na 

ich pozemku. Dôležité je nájsť kompromis. Za podobnú dohodu je aj poslankyňa Fulová, ktorá 

sa informovala, či už existuje zo strany školy konkrétnejší zámer, čo chcú na ihriskách mať. 

 



Jančoková  informovala, že diskusia vznikla na základe vízií oboch strán, Félix MČ podľa jej 

slov do ničoho nedotlačil. Mestská časť v lokalite riešila parkovanie, v rovnakom čase si škola 

v lokalite začala prerábať budovu.  

 

Aktuálne už Félix podľa slov Jančokovej komunikuje s projektantmi na vizualizácii, 

vypracovaní cenovej ponuky. Priznáva, že celý proces je komplikovaný s ohľadom na to, že MČ 

predstavuje verejnú správu, kým škola je súkromníkom.  

 

Pripomenula, že ide len o zámer, ktorý nateraz má zobrať komisia na vedomie.  

 

UZNESENIE: 

Komisia športu berie na vedomie návrh zámeru spolufinancovania revitalizácie športovej 

plochy na Starhradskej ul. 

 

HLASOVANIE: 
ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

6. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly 

Prokofievova / Dávid Pavlík (referát komunikácie) 

 

Tajomník komisie členov informoval o príprave materiálu Zámer zverenia správy nehnuteľného 

majetku Športovej haly Prokofievova pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o za účelom 

získania príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2022/002 vyhláseného Fondom na podporu športu, potrebná je však ďalšia 

komunikácia s magistrátom hlavného mesta, keďže nateraz pozemky, na ktorých budova ŠH 

stojí, neboli zverené do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

Členov a členku komisie zároveň tajomník informoval o tom, že aktuálne sa v športovej hale 

prenajíma od novembra malá a veľká telocvičňa na krátkodobý nájom do 30.6.2023, a to 21 

nájomcom a bývalá posilňovňa na dlhodobý nájom do 31.12.2023. 

 

Členovia a členka komisie vzali informácie na vedomie. 

 

7. Voľba neposlanca/neposlankyne z radov verejnosti 

 

Na Miestny úrad mestskej časti Bratislava-Petržalka bolo pre Komisiu športu doručených 

celkovo 12 životopisov záujemcov a záujemkýň o pozíciu neposlanca. Členovia a členka 

komisie ich mali k dispozícii vopred tak, aby si ich stihli preštudovať. Po dohode komisie bolo 

možné odovzdať hlas iba jednému kandidátovi/kandidátke. V prípade, že by nominácia 

s najväčším počtom hlasov nebola schválená poslaneckými klubmi pred zasadnutím MZ či 

počas neho, schvaľovaná bude nominácia druhej v poradí. 

 

UZNESENIE: 

Členovia a členka Komisie športu rozhodli o poradí nominácií na pozíciu neposlanca v Komisii 



športu nasledovne: 

 

HLASOVANIE: 

Miroslav Dragun – 3 hlasy 

Lucia Čerhitová – 2 hlasy 

Boris Honz – 1 hlas 

 

8. Rôzne 

Poslanec Kalina v tomto bode avizoval, že pripravuje tabuľku s prehľadom toho, ako 

jednotlivé mestá podporujú športové kluby. Po sfinalizovaní (v komunikácii s predsedom 

Lošonským) bude zaslaná všetkým členom Komisie športu.  

Navrhnúť chce zároveň zmenu VZN tak, aby bola podpora od MČ za účelom poskytovania 

dotácií z rozpočtu z podielu na dani z príjmov fyzických osôb za predchádzajúci kalendárny 

rok navýšená z 1 % na 1,5 %. Zmenu bude navrhovať aj s opieraním sa o vyššie spomenutú 

tabuľku. 

 

Tajomník Pavlík požiada pracovníkov a pracovníčky Miestneho úradu o nasledovné 

informácie, ktoré budú doplnené členom a členke komisie: 

 Priebežné informovanie o priebehu rokovaní k zvereniu pozemkov – ŠH 

Prokofievova (Baumann) 

 

Tajomník Dávid Pavlík i predseda Peter Lošonský následne poďakovali členom a členke 

komisie za   účasť na zasadnutí. Termín ďalšieho zasadnutia je 28. marec 2023 (UTOROK). 

 

 
Zápisnicu potvrdil: 

 

 

Peter Lošonský 

predseda komisie športu 


